
Prva sjednica školskog vijeća održana je 26.09.2023. s početkom u 17.30h i trajala je do 20h. 

Izvršen je odabir predsjednice, zamjenice i zapisničarke Školskog vijeća. 

 

Razriješena je jednoglasno dosadašnja predsjednika školskog Vijeća gđa Lili Budiša te joj se zahvalilo 
na dugogodišnjoj predanoj suradnji. 

Za predsjednicu Školskog vijeća jednoglasno je odabrana gđa. Ivana Stigleitner Gotovac koja je do 
sada bila zamjenica 

Za zamjenicu predsjednice školskog vijeća gđu. Ivana Stigleitner Gotovac jer predložila gđu. Vanju 
Branicu 

Za zapisničarku je jednoglasno odabrana Sonja Uršić Hudetz. 

Odabrana je zastupnica školskog odbora Ivana Stigleitner Gotovac. 

 

Razgovaralo se o školskom kurikulumu gdje smo prošli razlike između dopunske i dodatne nastave, te 

izvannastavnih aktivnosti i produženog boravka. 

Vjeronauk i informatika su definirani kao izborna nastava od 1.-8. razreda. Njemački je definiran kao 

izboran nastava od 5.-8.razreda 

Dodatna nastava uglavnom je osigurana za djecu koja idu na određena natjecanja. 

Izborna nastava se ocjenom upisuje u svjedodžbu. 

Razgovaralo se o tome da je odobreno 6 odjela za produženi boravak. Napomena Grada Zagreba je 
da će se slijedeće godine roditelji trebati izjasniti značajno ranije i ranije potpisivati ugovore jer je 

dosta roditelja odustalo od produženog boravka nakon što su već bile osigurane učiteljice što je 
dodatni trošak za Grad. 

Do proljeća bi sve učionice trebale biti osigurane s klimatizacijskim uređajima. Za sada je samo 

nekoliko onih koje su najkritičnije. Grad je obećao financirati klima uređaje. 

Razgovaralo se o dodatnim aktivnostima u školi (u školskoj dvorani i u učionicama) koje bi mogli 
koristiti učenici škole što je primarni cilj tih dodatnih aktivnosti. 

Ravnatelj je rekao da nisu od Grada Zagreba odobreni psiholog, dvije spremačice i domar na puno 

radno vrijeme koji treba brinuti i o zaraslom okolišu škole. Psiholog nije odobren s objašnjenjem da 

imamo dovoljno stručnih osoba u školi. Razmišljalo se i o traženju psihologa na pola radnog vremena 
koji bi se dijelio s nekom drugom školom. 

Kao i prethodnih godina roditelji su inzistirali da škola traži psihologa na puno radno vrijeme jer je u 
kurikulumu navedeno da se treba voditi briga o mentalnom zdravlju, nenasilju i ostalim aktivnostima 

koji su u domeni stručne osobe koja bi mogla provoditi preventivne programe i akutna problematična 
stanja. Bilo je dosta upita za probleme vršnjačkog nasilja, samoozljeđivanja, suicidalnih misli. 
Ravnatelj kaže da postoje protokoli o postupanja škole u hitnim stanjima. Obavještava se razrednik, 

pa stručne službe, pa ravnatelj o akutnom problemu. Roditelji naglašavanju da nije dovoljna vidljivost 

stručnih službi, a posebno za više razrede u školi i da bi se stručne službe trebale predstaviti svakom 
razredu i ponuditi rješavanje problema. Svi roditelji i ravnatelj se s time složio i obećao da će svaki 

mjesec ponovno tražiti potrebe za djelatnicima, a posebno psihologom škole pisanim putem. 



Roditelji su skrenuli pažnju na pojavu droge i opijata u sedmim i osmim razredima te su molili 

ravnatelja da aktivira stručnu službu u smjeru preventivnih programa. 

Ravnatelj je napomenuo da se dobro provodi odluka da se prema IKT pravilniku ne upotrebljavaju 

mobiteli u školi kako bi se spriječila zloupotreba u smislu snimanja druge djece, učitelja ili nastave.  
Prošle godine nije bilo značajnijih problema spremanja mobitela na početku nastave, a u ovoj 
školskoj godini na početku nije bilo ormarića u koje bi učenici ostavljali mobitele pa je bilo 
operativnih problema oko provođenja odluke. 

Ravnatelj je rekao da će škola I.G. Kovačić sigurno doći prije ili kasnije, ali ne u ovoj školskoj godini. Za 
to vrijeme se stignu građevinski pregraditi učionice koje su namijenjene za tri treća razreda koje bi 
naša škola trebala prihvatiti i koje je Grad obećao financirati. Time bi se omogućilo da škola bude u 
jednoj smjeni. Svi roditelji su oštro protiv dvosmjenske nastave i smatraju da je potrebno učiniti sve 

da se dvosmjenska nastava ne dogodi. 

 

 

Zapisnik sastavila Sonja Uršić Hudetz dana 27.09.2023. 

 


